
Hei,  
seuraavassa Kokemäen lukion opiskelijakunnan hallituksen näkemyksiä Tulkkilantien 
kehittämiseen liittyen. Asiaa käsitelty kokouksessa 2.11.2021: 
 
 
Tiestö vaatii kunnostusta, koska siinä on epätasaisuuksia ja se on epäsiisti. Kevyenliikenteenväylä (sellainen, jossa 
virallisestikin saa pyöräillä) ja kunnostus ovat hieno asia, mutta sellaiset toimet eivät olisi fiksuja, joilla autojen ajorataa 
pienennetään, sillä se tekee alueesta entistä ahtaamman. Nykyisellään epätoimivaa on se, että autoja 
pysäköidään ajoradan viereen. Tästä pitäisi pyrkiä eroon ja parkkipaikkoja olisi hyvä siten riittävästi. 
 
 
Lisätietoja aiheesta Oki Lindgreniltä, joka luotsaa opettajana opiskelijakunnan hallitusta. 
 
Ystävällisin terveisin, 
Mervi Ala-Kleemola 


